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Csomád Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

2161 Csomád, Kossuth Lajos út 69. 

Szám: CS/1027-18/2023. 

 

 

 

 

18. sz. Jegyzőkönyv 

 

 

Készült: Művelődési Ház és Könyvtár nagytermében (2161 Csomád, Kossuth Lajos út 39.) 

2023. december 4. napján, (hétfőn) 18:00 órai kezdettel megtartott 

közmeghallgatásról. 
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Csomád Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

2161 Csomád, Kossuth Lajos út 69. 

Szám: CS/1027-18/2023. 

 

Jegyzőkönyv 

 

 

Készült: Művelődési Ház és Könyvtár nagytermében (2161 Csomád, Kossuth Lajos út 39.) 

2023. december 4. napján, (hétfőn) 18:00 órai kezdettel megtartott 

közmeghallgatásról. 
 

Jelen vannak:  Klement János    polgármester, 

 Matejka Márton   alpolgármester, 

 Mészáros István   képviselő, 

 Miklecz Mihály   képviselő, 

 Stipka István    képviselő 

 Tóth László     képviselő, 

 Dr. Mihályi Zsolt Apor  jegyző. 

 Dóráné dr. Kuzmann Katinka aljegyző, 

 Hagymási Mária   jegyzőkönyvvezető.   

 

Távol van: Boros Györgyné képviselő – előzetesen jelezte távolmaradását 

 

Megjelent: 11 csomádi lakos 

 

  

Klement János polgármester: 
Köszöntötte a megjelenteket. A közmeghallgatáson 6 fő képviselő-testületi tag jelent meg.  

 

Napirendek: 

1. Beszámoló Csomád Község Önkormányzatának 2023. évi tevékenységéről és a 

2024. évi terveiről 

 Előadó: Klement János polgármester 

 

 

 

1. Napirend 

Beszámoló Csomád Község Önkormányzatának 2023. évi tevékenységéről és a 2024. évi 

terveiről 

 

Klement János polgármester: 

Ebben az évben a legnagyobb kihívást a rezsi jelentette. A rezsiköltségek a négyszeresére 

emelkedtek. Pest Vármegyétől érkezett rezsitámogatás. 30%-os spórolást terveztek, ezt 

sikerült elérni. Működésre kaptak állami támogatást és volt önerő. Bevezettek két adónemet. 

A kommunális adó a lakosságot, a telekadó a mezőgazdaságból kivont területeket érinti. 

Pályázati lehetőséggel lebontásra került a régi sportöltöző, helyén parkolót alakítottak ki. 

Szintén Pest vármegyei támogatással tudták az anyagbánya területét rendezni, építési telkeket 

kialakítani. 
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Jelenleg a legnagyobb pályázat a TOP Plusz pályázat, a Templom utca, az Esztergály utca és 

az Esztergály utca – Kossuth Lajos út közti árok csapadékvíz elvezetése. Most van a 

közbeszerzés vége. Minden engedély rendelkezésre áll. 

Vannak tartaléklistára került pályázatok: Magyar Falu Programban a Tavasz, Nyár, Ősz, Tél 

utca útépítése, TOP Plusz pályázat keretében az Esztergály utca út- és járda felújítása. 

Szociális tüzelőanyag pályázaton 33 m3 tűzifa támogatást nyert az Önkormányzat, 20 

kérelmezőnek kerül kiosztásra a Szociális Bizottság döntése után, a rendeletben szereplő 

feltételeket figyelembe véve. 

Idén 13 gyermeket ajándékoztak meg Babamama csomaggal. 

Csatlakoztak a Leader Egyesülethez, sok lehetőség van pályázatra. Helyi vállalkozók is részt 

vehetnek benne. 

A jövő évi fejlesztési tervekkel kapcsolatban elmondta, hogy nyertek pályázaton az Arany 

János utca útépítéssel, a Dózsa György utca felújítással, a Kossuth úti járda páros oldal 

felújítással. 

Terveznek forgalomcsillapító küszöböket, sok helyre kellene, sok lakossági megkeresés volt. 

Kértek árajánlatot, táblákkal kell jelezni a küszöböket a sérülések elkerülése érdekében. 

A Dózsa György utcai ivóvíz gerinc kiépítése négy lakóingatlan tekintetében szükséges. 

A régi iskolát szeretnék felújítani pályázat útján. 

Idei évi programok: legnagyobb rendezvény a Falunap volt. Népszerűek a gyerekprogramok, 

nagy az érdeklődés. A Rétesfesztivál is megrendezésre került. A Szlovák Nemzetiségi 

Önkormányzattal közösen rendezték meg a Szüreti mulatságot. Ezeket a rendezvényeket a 

Bogáncs Alapítvány által nyert pályázati támogatások segítségével sikerült megvalósítani. 

A civil szervezetek nagy segítséget nyújtanak, jó az együttműködés a rendőrséggel is. 

Múlt vasárnap köszöntötték az időseket. December 17-én tartják a közös karácsonyi 

ünnepséget. 

Köszönte mindenkinek a munkát. 

 

Gazdag János:    

A József Attila utca és a Táncsics köz sarkán lévő telek kerítésén bántó felirat van. A másik, 

hogy a tsz erdőnél, barackosnál felfedezett egy sitt telepet. Téglák, műanyag kannák és 

roncsautók vannak ott, építkezés nyomai láthatók. 

 

Klement János polgármester: 

A kerítésen lévő felirat problémáját már jelezte a tulajdonosnak, az önkormányzat is segít a 

megoldásban. 

 

Matejka Márton alpolgármester: 

Szörnyű helyzet van az említett ingatlanon, magántulajdonban van. Őrbottyán közigazgatási 

területéhez tartozik, nekik kell jelezni, hogy vizsgálják meg. 

  

Szalay Csaba: 

Lestyinán van jónéhány rumlis telek, sokan nagy mennyiségű szemetet halmoznak fel. 

Dunakeszin volt egy jó kezdeményezés: Tiszta udvar, rendes ház mozgalom. Kérdése, hogy 

lát-e az önkormányzat fantáziát ebben a mozgalomban? Hisz a csoportnyomás hatásában.  

 

Klement János polgármester: 

Itt is volt régen, jó ötletnek tartja.  

 

Bobják Zoltán: 

Vasúti állomásnál lévő bekötőút ki van kopva, nagyon balesetveszélyes. 
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Klement János polgármester: 

2025-ben indul a korszerűsítés, Csomád tartja rendben. Azon lesznek, hogy legalább az út 

elejét megcsinálják. 

 

Matejka Márton alpolgármester: 

Fóthoz tartozik, Csomád használja. 

 

 

Klement János polgármester: 

Több hozzászólás nem volt. Az ülést 18:35-kor berekesztette. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

Klement János      Dr. Mihályi Zsolt 

Polgármester                          Jegyző 


